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1. Godkendelse af referatet fra sidste møde, godkendt 

 

2. Godkendelse af dagens dagsorden, godkendt 

 

3. Formand info, i.a.b. 

 

4. Ledelses info 

 Forflyttelsesproces 2022/2023 gennemgået (vedhæftet).  

 Herunder næste års tanker omkring antal klasser m.v. 

 Nye veje, der forventes et politisk oplæg i løbet af foråret. 

 DBA vender tilbage forventeligt ligeledes i foråret. Indhold umiddelbart dansk, 

matematik, trivsel og diverse ”politikker”. 

 

5. Årshjul 

Gennemgået. Opdateres i forhold til test m.v. således, at resultaterne foreligger når 

punktet er på dagsordenen (følger senere). 

 

6. Corona 

Der er 12 arbejdsdage tilbage (uge 50-52), status er at vi pt. har en smitte (i Hvide 

Sande området). Men kommunalt er vi er ramt, og derfor er der meldt ud fra 

centralhånd.  

Der er yderligere tiltag på vej omkring test m.v.  

Vi finder som vanligt en vej og melder ud hvad vi gør i forhold til dette resten af 2021. 

Forventeligt ser verden anderledes ud i 2022 og her vil vi i givet fald ligeledes 

informerer når / hvis der dukker nyt op.  

 

7. Legeplads (vedhæftet) 

Vi har sagt ja tak til etape 1 og har undersøgt mht. finansieringen.  
Det er sådan, at vi kan søge en ny anlægsbevilling særskilt til skolegården. Men så 
skal BFU sende et forslag frem til budgetkonferencen i august 22, og så har vi 
måske nogle midler i 2023 
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Møde 

Skolebestyrelsen 

Mødedato 

Onsdag den 1. december 2021 

Mødetid 

Kl. 18.00 – 19.30 spisning 
Kl. 19.30 – 20.30 møde  
Mødested 

Lærerværelset, Skolevej 2 

Fraværende 

Afbud Jacob, LB, HTJ – Heidi (virtuelt).  
Maden afhentes kl. 17.30  
Bemærkninger 
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Vi kan søge om et tilskud fra BFU´s anlægspulje i 2022. Der er kun 1,5 mio. kr. i 
puljen – og man er generelt tilbageholdende med at disponere over midlerne for 
tidligt på året. (Puljen bruges også til akut opståede behov). Man har andre 
ansøgninger liggende, så udvalget skal ind og prioritere. 
 
Forventeligt søger vi nok om ”anlæg i 2022” og herunder at søge til etape 2 samtidig, 
da det meste vil kunne laves UDEN at forstyrre sammenlægningen i 2024. 

 

8. SFO info 

Det blev drøftet hvad der er af muligheder for at lukke ned i nogle ferieuger.  

Grunden er, at det kan være svært at oprette en fornuftigt drift /bemanding grundet 

børnetallet er faldet (generelt). Derfor vil vi prøve at have lukket nogle flere faste 

uger om året. Det er sådan, at forældrene betaler for 11 mdr. og derfor kan der reelt 

lukkes ned i 4 uger. SFO-lederen kommer med et udspil som udsendes til forældre 

m.v. 

 

9. Orientering om personale, givet 

 

10. Orientering om elever, givet 

 

11. Eventuelt 

 
 

 
Næste møde onsdag den 2. februar 2022.  
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